
Dz-08.0020.2.184.2014 

 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 184/2014 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 9 czerwca 2014 r. o godz. 16:00 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

A. Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista obecności                              

w załączeniu), otworzył 184 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII i przedstawił porządek 

obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                                     

z dnia 2.06.2014 r.  

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Przygotowanie poprawek do projektów uchwał – propozycji Komisji Polityki 

Społecznej z dnia 2.06.2014 r. w sprawie: 

a) korekty listy zadań priorytetowych Rady Dzielnicy VIII na rok 2014; 

b) opinii dotyczącej sprzedaży napojów alkoholowych przy ul. Chmieleniec 2A.                   

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez komisje merytoryczne Rady. 

5. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu                   

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 2.06.2014 r. 

 

Ad. 2 

 

Zarząd zapoznał się z pismami, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 3.06.2014 r.                    

do 9.06.2014 r.   

 

Ad. 3 

 

a) A. Puszkarz przedstawił poprawkę do projektu uchwały - propozycji Komisji Polityki 

Społecznej z dnia 2.06.2014 r. w sprawie korekty listy zadań priorytetowych Rady Dzielnicy 

VIII na rok 2014.  

Głosowanie: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

b) A. Puszkarz przedstawił poprawkę do projektu uchwały - propozycji Komisji Polityki 

Społecznej z dnia 2.06.2014 r. w sprawie opinii dotyczącej sprzedaży napojów alkoholowych 

przy ul. Chmieleniec 2A.   

Głosowanie: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Ad. 4 

 

a) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków 



zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa zespołu do trzech budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych z usługami i garażami podziemnymi przy ul. Zielińskiego                        

i ul. Kapelanka w Krakowie”.                        

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

b) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego z usługami i garażem podziemnym przy ul. Zielińskiego i Kapelanka                     

w Krakowie”.                        
Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

c) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie sprzedaży działki                 

nr 84/15 obręb 34 jednostka ewidencyjna Podgórze położonej przy ul. Zachodniej                          

w Krakowie.    

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

d) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa stacji gazowej 

redukcyjno-pomiarowej – etap II – rejon ul. Tynieckiej w Krakowie”.   

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

e) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z częścią 

usługową oraz parkingiem naziemnym przy ul. Obrońców Helu w Krakowie”.                       

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

f) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z garażem 

podziemnym przy ulicy Ruczaj w Krakowie”.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

g) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Edukacji w sprawie korekty listy zadań priorytetowych Rady Dzielnicy VIII 

na rok 2014.                          

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

h) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Edukacji w sprawie korekty zadań powierzonych w zakresie prac 

remontowych gimnazjów, szkół podstawowych i przedszkoli na rok 2014.                        

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

i) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Edukacji w sprawie przedłużenia umowy najmu części powierzchni dachu 

budynku Szkoły Podstawowej Nr 40 w Krakowie.                        



Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

j) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Polityki Społecznej w sprawie korekty listy zadań priorytetowych Rady 

Dzielnicy VIII na rok 2014.                          

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

k) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Polityki Społecznej w sprawie opinii dotyczącej sprzedaży napojów 

alkoholowych przy ul. Chmieleniec 2A.                          

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

l) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Polityki Społecznej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego.                          

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

m)  A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Polityki Społecznej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego.                          

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

n) A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                          

przez Komisję Polityki Społecznej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego.                          

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

 

Zarząd zapoznał się z protokołami z posiedzeń komisji merytorycznych Rady: 

- Komisji Polityki Społecznej z dnia 2.06.2014 r. 

- Komisji Sportu i Terenów Zielonych z dnia 4.06.2014 r. 

- Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa z dnia 5.06.2014 r. 

 

 

Na tym protokół zakończono (godz. 17:00). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak-Krystian     Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


